
Verslag vergadering Wmo-raad Hollands Kroon d.d 14-11-2019 gehouden in Middenmeer 

 

Aanwezig: Jan Verduin, Bert Hovius, Siep Rienstra, Wim de Graaf 

Els Wessels (voorz.), Sandra Bakker, Babs Lont, Nel Slob (notulist) 

 

1.Vaststellen agenda en mededelingen 

• De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom, de agenda wordt onveranderd 

vastgesteld en er zijn geen mededelingen.  

 

2. Verslag oktober vergadering 

• Verslag wordt door Siep aangepast 

 

3.  Zaken uit het verslag van oktober  

• Er zijn geen zaken verder te bespreken. 

 

4. Terugblik op de studiedag op 2 november 

• Die dag werd als erg nuttig ervaren. Nadenken over onze werkwijze en toekomst. De 

resultaten van deze dag gaan in een brief naar het college: Daarin zal onder meer staan:  

De WMO-adviesraad  wil vanuit het inwonersperspectief op maatschappelijke vraagstukken 

gevraagd en ongevraagd advies geven aan het college van Burgemeester en Wethouders op 

het hele brede sociale domein gebied. 

Anders gezegd: Onder bepaalde voorwaarden willen wij ons door ontwikkelen van WMO-

adviesraad, voor de WMO; ook met jeugdwet en participatiewet  naar een Adviesraad sociaal 

domein.  

 

• In de volgende vergadering met de wethouder moet er gesproken worden over het faciliteren 

van de WMO-raad. Gedacht wordt aan financiële en ambtelijke ondersteuning. 

 

5. Jaarplanning 2020 

• Vergaderdata wordt aangenomen.  

 

6. Uit het overleg met de gemeente 

• Tevredenheidsonderzoek: is in ontwikkeling. Agendapunt voor de december vergadering 

• De verordeningen staan met een link op onze website 

• Anja Broers voor januari uitnodigen om ons bij te praten over de verwijsindex, dit is wat 

anders dan de sociale kaart. 

• De vragen rond de eigen bijdrage worden door Sandra geformuleerd 

 

7. Wijziging van de verordening 

• Niet alles is even helder. De verplichte wijzigingen zijn geen probleem. Over het PGB hebben 

we nog vragen. Komt de volgende vergadering terug. 

 

8. Verslagen van bezoeken aan externe bijeenkomsten 

• Één van de leden heeft een training bij gewoond over de verwijs index 

• Twee leden hebben een bijeenkomst in Anna Paulowna bijgewoond over dementie, daar is een 

PG-café geopend (psycho-geriatrisch)   

• Eén van de leden is bij de vervolg bijeenkomst “Kolhorn in beeld” geweest. Conclusie: 

Kolhorn blijft zoals het is. 

 

9. Ingekomen Post 

• Naar de bijeenkomst van de Koepel op 29 november gaan Siep, Els en Nel 

• Naar de netwerk bijeenkomst Gelijk is Gelijk in Utrecht gaan Els en Nel ( VN verdrag) 

• Poststuk 075 Wankel flyer Siep besteld kaarten voor de voorstelling van 8 februari in Schagen  

 



10. Rondvraag 

Voorzitter sluit de vergadering, en wenst allen wel thuis 

 

Volgende vergadering DONDERDAG 11 dec  19.30 UUR in Middenmeer 

 

Actiepunten: 

• Klachten  van mensen betreffende de Wmo doorsturen naar klantenraad Incluzio 

• Anja Broers,  op de agenda voor januari  

voor de  agenda: Onze rol en taak 

    website 

  beleidskeuzes t.a.v. eigen bijdrage 


